
 

 

 Voorzitter, 

 

Het gaat goed in Heerhugowaard. Goed, en dat is fijn om te kunnen zeggen. Het gaat goed in 

Heerhugowaard. Ik zeg het nog maar een keer, nu ik hier toch sta. 

 

Voorzitter, In de eerste termijn wil ik de volgende onderwerpen onder de aandacht brengen:   

- Voorzieningen in de stad en het belang van verbindingen 

- Het gezonde huishoudboekje van de stad 

- De decentralisaties 

- Groenvoorziening 

- Starterslening 

 

1. De voorjaarsnota is beleidsarm maar HHW is dat zeker niet.  Voorzieningen blijven overeind  

waardoor het goed wonen, werken en verblijven is, onze inwoners wonen hier met plezier. 

Dat geldt niet alleen voor sport en cultuur, maar ook op gebied van sociale regelingen, zoals 

de huygenpas, schuldhulpverlening, armoedebeleid en ondersteuning van mantelzorgers. 

Waarom vindt HOP voorzieningen zo belangrijk? 

Voorzieningen, gericht op het leggen van verbindingen in de samenleving, zorgen voor een 

beter welbevinden en dragen bij aan een betere samenleving. Dat is belangrijk, zeker door de 

decentralisaties, voor een sociale samenleving waar de inwoners van HHW participeren in 

verenigingsleven en andere sociale netwerken. En zo wordt de participatiemaatschappij 

opeens concreet. Zoals Route 65 , cool, Kunsteducatie voor senioren blijkt een enorm groot 

succes. Meer dan verwacht nemen senioren deel aan activiteiten en vinden zij elkaar (4,386 

deelnemers in het seizoen 2014 – 2015), daardoor ontstaan ook ontmoetingen buiten route 

65.  Zelfs zo een groot succes dat het concept door Cool wordt vermarkt in de rest van NL. En 

dat is cultureel ondernemen, petje af voor het team van Cool. 

Dat geldt ook voor sport. Voetbalteams, handbalteams, hockeyteams, niet alleen de spelers 

vinden elkaar, ook de ouders van kinderen en jongeren en organiseren gezamenlijk 

a ti iteite : ’s, ke st o el, 3e
 helft, de verenigingen groeien, dat zien wij graag. 

 

2. Wij zijn trots op ons college dat ondanks de crisis de financiën gezond houdt. Het Haags 

beleid heeft er helaas voor gezorgd dat het economisch herstel in Nederland langzamer 

verloopt dan in de omliggende landen. Ook het aantal werklozen blijft te hoog, 7,1%, steekt 

schril af tegen bijvoorbeeld Duitsland met 4,6%. Werkgelegenheid vindt de HOP enorm 

belangrijk, dat is de motor voor het economisch herstel. Daarom is het goed om bedrijvigheid 

te stimuleren. Het reservereen van een voorbereidingsbudget voor de aanleg van een tunnel 

onder het spoor op de Zuid Tangent is een goede zaak. Aanleg zorgt niet alleen voor een 

betere doorstroming en bereikbaarheid, maar ook voor meer werkgelegenheid, net als de 

ontwikkeling van het stationsgebied en eventuele nieuwbouw van het Huygenscollege. 

Hiermee toont het college daadkracht en wordt invulling gegeven aan een speerpunten van 



het collegeprogramma: het tegengaan van  werkeloosheid.  Wel willen we van het college 

weten hoe zij denkt over het oplossen van jeugdwerkeloosheid welke rol de gemeente 

daarbij kan spelen. 

We vinden het belangrijk dat de financiën op orde blijft, dus alleen nieuwe projecten als de 

middelen toereikend zijn en zonder verhoging van de gemeentelijke lasten. Het Financieel 

perspectief is goed, in tegenstelling tot sommige buurgemeentes en dat zal zo moeten 

blijven. Met het verlagen van het weerstandvermogen naar 1,1 kunnen we onverhoopte 

tegenvallers de baas blijven, scheppen we financiële ruimte.  

 

3. Decentralisaties 

Sinds 1 januari heeft de gemeente taken toegeschoven gekregen vanuit het rijk. Dezelfde 

taken moeten met aanzienlijk minder budget worden uitgevoerd. In samenwerking met 

andere gemeenten zijn we al zo’  drie jaar geleden begonnen met de voorbereiding daarvan. 

Door deze zorgvuldige voorbereiding is de HOP blij te merken dat dit zijn vruchten afwerpt. 

Uit de terugkoppeling van de wethouder in de commissie MO maken wij op dat de 

administratieve chaos bij de SVB in Heerhugowaard relatief minder problemen heeft 

opgeleverd dan elders. De HOP vindt dat iedere kwetsbare groep recht heeft op  een 

rechtvaardige behandelingen en moet kunnen vertrouwen op een zorgvuldige overheid. 

Iedere individuele situatie waar dit niet kan worden gewaarborgd is er een te veel.  

De jeugdzorg blijft een domein waar onze focus op blijft gericht. In de raadscommissie zullen 

we de wethouder met regelmaat blijven bevragen om zo nodig te kunnen bijsturen. Gelukkig 

hebben we voldoende geld gereserveerd om tegenvallers en calamiteiten bij de 

decentralisaties te kunnen oplossen.  

We verwachten ook extra aandacht, maatwerk  voor het leerlingenvervoer en we willen de 

komende maanden op de hoogte worden gehouden over de ontwikkelingen 

 

4. Groenvoorziening 

Steeds meer gemeente in Nederland kiezen voor duurzaam wijkgericht  groenonderhoud. 

Het veiligheidsgevoel  en de sociale cohesie in de wijk wordt versterkt door kwalitatief goed 

groenonderhoud, uitgevoerd door een herkenbaar team, waarmee de betrokkenheid van de 

inwoners wordt vergroot. Een bekend gezicht in de wijk betekent dat vragen van burgers 

direct beantwoord kunnen worden . Wijkgericht groenonderhoud door vaste teams werkt 

motiverend voor degene die het uitvoeren, omdat het resultaat op langere termijn zichtbaar 

wordt. Ook de kwaliteit van het groenonderhoud wordt hierdoor verbeterd. Daarom dienen 

wij een motie in waarin we vragen onderzoek te doen naar de mogelijkheden. 

 

5. Starterslening  

Hoewel de economie verbetert gaat het herstel op de woningmarkt niet in het gewenste 

tempo. De starter op de woningmarkt wordt het niet makkelijk gemaakt om een hypotheek 

voor zijn eerste  woning rond te krijgen. De vorige starterslening was een daverend succes. 

Daarom dienen wij een motie in omdat we graag willen zien dat er een vervolg komt.  

 

6. Zonnepanelen op verenigingsgebouwen. 

Bij diverse verenigingen bestaat de behoefte om de energiekosten te beperken doormiddel 

van het aanschaffen van zonnepanelen. Daarnaast willen zij ook graag meewerken aan de 



milieudoelstelling van Heerhugowaard, een energieneutraal Heerhugowaard in 2030. Er is 

gebleken dat de verenigingen niet kunnen participeren en niet kunnen inschrijven bij een 

door de gemeente gestimuleerde regionale inkoop van zonnepanelen. 

Wij willen niet de projectmatige aanpak van de afgelopen jaren voortzetten maar wachten 

de integrale  discussie over duurzaamheid af die na het zomerreces staat gepland. 

 

7. Tot slot 

Binnenkort  krijgen we in Heerhugowaard het AZC. Dit zal ongetwijfeld zorgen voor een 

ieu e dy a iek i  de stad. De di sdag o e lede  za ge  Thé Lau  zo g iede ee  is a  de 

e eld e  de e eld is a  iede ee .  Wij heten de mensen die gedwongen zijn hun eigen 

land te verlaten van harte welkom. 

De veiligheidsregio en de brandweer leiden tot aanzienlijke hogere kosten, daar is de 

afgelopen raadsvergadering voldoende over gezegd. 

 

8. Samenvattend heb ik uw aandacht gevraagd voor de volgende punten: 

Voorzieningen en het belang van verbindingen, voorzieningen blijven in stand 

- Verenigingsgebouwen en zonnepanelen, daar moeten we iets voor regelen. 

- Het gezonde huishoudboekje van de stad is belangrijk. 

- De decentralisaties, we zijn op koers maar moeten vinger aan de pols houden. 

- Groenvoorziening, vaste wijkteams voor een beter resultaat 

- Starterslening voor het stimuleren van nieuwkomers op de koophuizenmarkt en hen te 

ondersteunen. 

 

Dank voor uw aandacht. 

 

 


